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Z A P I S N I K 

s 42. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 17. studenoga 2017. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 
 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, 

Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Olgica Glad Klepac, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Dražen Rački, JVP Delnice, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Mirna 

Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući“, Martina Petranović, službenica Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za 

proračun i financije, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin 

Klobučar, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić, Indira Rački Joskić umjesto 

koje sjednici prisustvuje Olgica Glad Klepac.  

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Proračun i popratna dokumentacija su poslani Gradskom vijeću, pripremaju se razvojni 

programi, odluke o izvršavanju te obrazloženja. 

- Rad na Rebalansu proračuna, provjeravanje stavki po pozicijama te njihovo usklađivanje. 

- Priprema dokumenata za isplatu naplate županijskog linijskog prijevoza o podmirenju duga 

prema Autotransu. 

- Odgovor Poslovnom dnevniku za komunalnu naknadu. 

- Rješavanje upita za gradske poreze. 

- Kontakt s Erste Bank, vezano za ugovor o sponzorstvu za advent. 

- Plaćeni su režijski troškovi, glavnica kredita i druge obveze. 

- Knjiženje računa, izvoda, kompenzacija. 

- Aktivnosti na projektu „Reciklažno dvorište“, prijava projekta. 

 

OLGICA GLAD KLEPAC 

- Priprema za izdavanje knjiga, nabava dnevnog i tjednog tiska, rad s korisnicima za pultom. 

- Nove signaturne oznake na knjige hrvatske književnosti i referentne zbirke. 

- U „Mjesecu knjige“ provodi se akcija „Knjiga na dar'' uz 11. 11. Dan hrvatskih knjižnica. 

- Nabava knjiga u 2017. bestseleri – interliberske cijene. 

- Motiviranje učenika osnovne škole za likovno literarno, kreativno stvaralaštvo, za natječaj Moja 

prva knjiga. 

- Digitalizacija slikovnica. 

- Zbog javne promocije nagrađenih slikovnica bili smo u školi i dogovorili izradu kostima za 

igrokaz. 

- Očekujemo posjet 1. razreda osnovne škole. 

- Radijska emisija Čitateljski kutak, predstavljanje učenika Područne škole Lič s dvije nove 

slikovnice. 

- Priprema i izvođenje Pričaonice priča i Kreativne radionice. 

- Kontaktiranje dužnika knjiga. 



 

DAVORKA GRGURIĆ 

- S proračunom za 2018. godinu dovršeni su i programi gradnje, održavanja šumskog doprinosa 

i naknade za nezakonito izgrađene zgrade, sve je obrazloženo za Gradsko vijeće. 

- Rad na Rebalansu proračuna – druge izmjene programa. 

- Obrazloženje proračuna za 2018., 2019., 2020. godinu vezano za komunalni odjel. 

- Rješenja za naknade za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Prometno redarstvo. 

- Postavljene su lovke za lisice. 

- Registar imovina za javnu rasvjetu i zemljište je u obradi. 

- Dopuna ugovora o zakupu javnog prostora. 

- E-županija - poziv za potpisivanje ugovora. 

- Natječaji za zimsku službu i priprema natječaja za čišćenje snijega u Brodu na Kupi. 

- Napravljene su narudžbenice i izvode se radovi na popravku krovova za TZ, Dom Brod na Kupi, 

Kuglanu i Osnovnu školu Turke. 

- Zahtjev za subvencioniranje linijskog prijevoza. 

- Suglasnost za zakup površina za prodaju božićnih drvaca. 

- Ugovor za poslovni prostor na placu. 

- Komunalna naknada – knjiženje. 

- Otvorene su ponude za rušenje kuće „Bolf“, slijedi pregled i ocjena ponuda, izrađena je 

obavijest, odabran najpovoljniji ponuditelj. 

- Očitovanje za komunalnu naknadu za građevine u vlasništvu Republike Hrvatske vezano za 

odluke Ustavnog suda o ukidanju odredbi Zakona o upravljanju državnom imovinom i po 

Zakonu o obrani te kontinuirane konzultacije unutar ureda što i kako dalje da zadovoljimo, 

naplatimo ono što nije bilo moguće, dok su ti članci bili na snazi. 

- Javna rasvjeta. 

 

IVA ŽAGAR 

- Fakture za javne površine, šihterice za plaće. 

- Izmjera s Komunalcem za dopunu hidrante mreže. 

- Dogovoreno atestiranje vezano za zaštitu na radu i zaštitu od požara.  

- Izmjena elektroinstalacija u Radničkom domu i zamjena halogenih žarulja s led žaruljama što 

će se raditi od 23. do 25. 11. 2017. godine. 

- Otvorene su ponude za najam drvenih kućica u Selu Bake Mraz, pristigle su dvije ponude za 

dvije kućice: „Hajdova hiža“ i „Tvitić“. 

- Čišćenje snijega po gradu. 

- Rad na pripremi dekoracija za advent. 

- Obrt „Šporčić“ postavlja ukrase na stupove javne rasvjete. 

- Dostavljen je pano za plan groblja. 

- Organizirano je dežurstvo u Radničkom povodom Međunarodnog festivala heligonki. 

- Gradonačelnik je zatražio da se provjeri hidrantska mreža na uglu Sajmišne i Amerikanske ulice. 

- Na kućici u parku su zamijenjene daske i može se koristiti, a rampa za invalide na groblju, 

nadamo se, da će biti dovršena za dva tjedna. 

- Gradonačelnik je zatražio da se stepenice ne sole nego da se baci šoder. 

 

PETAR HRG 

- Održali smo koordinaciju po pitanju adventa. 

- Pripreme za Turističku skupštinu. 

- Napravljen je spot i kreće s emitiranjem na radiju „Totalni FM“, imat ćemo ciklus oglašavanja 

od dva tjedna. 

- Komunikacija s izlagačima – 40-ak je potvrdilo dolazak za prvi vikend. 

- Koordinacija turističkih zajednica Gorskog kotara bit će 1. 12. 2017. 

- Sutra u Nacionalnom parku je seminar na temu Rute VIA DINARIKA. 

- HTZ organizira dva seminara, jedan na temu ribolovnog turizma, drugi na temu ribiča. 

- Glazbi d.o.o. dostavljen je raspored i program kako bi se prilagodile tehničke stvari. 



- Komunikacija s vlasnicima životinjske farme, zadnji finiš za bajku. 

- Promocija bajke, u Ogulinu i Rijeci, kreće radio kampanja. 

- Sastanak s ugostiteljima zbog promotivnih aktivnosti. 

- Mejling prema medijima, iznajmljivače ćemo uključiti u događanja, nastojat ćemo da motiviraju 

svoje goste i pruže im informaciju o adventskim događanjima. 

- Press konferencija u Rijeci i u Delnicama s HŽ. 

- Sastanak s predstavnicima MUP-a. 

- Završetak priprema za advent.  

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Organizirali smo Aktiv odgajatelja. 

- Sastanak s gradonačelnikom i načelnicima Fužina i Ravne Gore – proširenje djelatnosti u smislu 

organiziranja područnih odjela u tim općinama. 

- Održano je Upravno vijeće. 

- Obilježavanje jesenskih aktivnosti u vrtiću i priprema za advent, izrađuju se ukrasi za 

novogodišnju jelku u gradskom holu. 

- Napravljen je prostor za spremište. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Održan je sastanak s djelatnicima udruge, individualno i skupno vezano uz izvještaj o radu, liste 

za idući mjesec, evidencije o lokalnoj vožnji i o odricanju korisnika od žalbe u slučaju nezgode.  

Korisnik će plaćati tu uslugu jer je to usluga koja ne postoji u zakonu, ne financiraju ju JLS niti 

ministarstvo. Trošak se financijski mora pokriti. Gradonačelnik upućuje da se točno definiraju 

opći uvjeti prijevoza kako bi korisnici znali da se prevoze na vlastitu odgovornost. 

- Izrađeno i dostavljeno završno godišnje izvješće. 

- Suradnja s Računovodstvenim servisom radi usklađenja blagajničkog poslovanja. 

- Sastanak s logopedicom, očekuje manje djece u drugom polugodištu. Djeca su problematična, 

svi su prioritetni. 

- Suradnja sa Centrom za socijalnu skrb – sređivanje dokumentacije korisnika po pitanju 

doživotnog uzdržavanja. 

- Novi korisnik u Bakru. 

- Pružene sve usluge za ovaj tjedan logopedske rehabilitacije i pomoći u kući. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Dobivena je dojava da u Zapolju Brodskom gore barake. Intervencija nije bila potrebna jer nije 

bilo požara nego su spaljivane daske. 

- Teorijska nastava o gašenju viših objekata, upotrebi visokog tlaka, vježba s aparatima za disanje, 

čišćenje snijega, kontrola hidranata.  

- Zaštita na radu – polijepljene su trake, rad na bilanci.  

- Popisana su vozila,  napravljen je tehnički pregled Suzukija. 

- Osposobljavanje članova Civilne zaštite. 

- Pripreme za zimu. 

- Danas imamo osposobljavanje – dolazi vatrogasni zapovjednik koji će članove DVD-a Gorskog 

kotara obučiti za aparate za disanje. 

- Kvar na peći za centralno grijanje će se nastojati otkloniti. 

- Rješavanje  problema ovlaštenih potpisnika u bankama. 

- Na paljenju svijeća za Dan sjećanja na Vukovar prisustvovati će dvojica vatrogasaca. 

 

DAVORIN KLOBUČAR  

- U cilju prezentacije rada GSC- a imali smo sudjelovanje na Radiju Gorski kotar i u studiju 

Riječke televizije, gdje smo prezentirali ovogodišnje aktivnosti i najavili programe jesen-zima. 

- Obavljen je razgovor u Mrkoplju glede žičare Čelimbaša, koja ne radi zbog puno ne riješenih 

problema sustava žičare. Pretpostavka je da žičare neće raditi jer su troškovi za dobivanje 

licence od jedine licencirane firme „Kontol biro“ visoki. PGŽ želi nešto učiniti za goranska 

skijališta. Gradonačelnik navodi da je i  Petehovac dio Županije i nada se da će se i o tome 



povest računa. GSC nije preuzeo niti Tršće niti Čelimbašu te ga čudi da se razgovara samo o 

jednom skijalištu. Osnovni problem je licenciranje. Čudi da je u EU, u kojoj vrijedi otvorena 

tržna utakmica, nekome zagarantirano monopolističko pravo i da nitko drugi ne može obaviti 

pregled i dati odobrenje da su zadovoljeni svi minimalno tehnički sigurnosni uvjeti da žičara 

može prometovati. Tko je taj „Kontrol biro“ koji je jedini u Republici Hrvatskoj koji to može 

raditi i koji to naplaćuje pet puta skuplje, je pitanje svih pitanja. Žičare u Mrkoplju, Tršću i 

Delnicama važan su turistički infrastrukturni objekt uz koji se vežu mnogi interesi. Kao član 

Županijske skupštine štitit ću interes goranskih jedinica JLS. Ovdje se radi o dijelu PGŽ koji se 

zove Gorski kotar i koji ima probleme jer ne može platiti nešto što je uvjet zimskog turizma. 

Zatražio je od pročelnice da hitno prikupi podatak o cijeni atestiranja kako bi mogao pripremiti 

amandman za Županijsku skupštinu. 

- Aktivnosti oko bazena – voda je bila na analizi, dobiveni su rezultati i voda je besprijekorno 

čista. Javnost je upoznat da bazen radi. 

- Uništen je strujni ormarić kod Doma sportova, sve je prijavljeno Policiji, šteta je oko 5.000 kn 

plus PDV, počinitelj se ne zna. Gradonačelnik sugerira da se struja iskopča da netko ne bi stradao 

dok se problem ne sanira. 

- 25.11. 2017. dolazi Olimpijska delegacija Kine u Delnice i na Platak poradi Olimpijskih igara. 

Poziva gradonačelnika da se pridruži obilasku. 

- Zbog priključka božićnih ukrasa dio Ulice kralja Tomislava ostao je bez rasvjete.  

 

GORDANA PISKAČ 

- Radovi na legalizaciji mrtvačnica Crni Lug, Zamost Brodski, Turke i Delnice.   

- Održan je sastanak s Civilnom zaštitom. 

- Danas se održava sastanak s Hrvatskim cestama. 

- Izdavanje potvrda na glavne projekte 

- Otvorene ponude za zimsku službu. Za MO Brod na Kupi nije pristigla niti jedna prihvatljiva 

ponuda. Pristigle dvije ali nisu potpune (jedna prijava nema registraciju za tu djelatnost, druga 

ponuda objedinila je Turke i Brod na Kupi ali nema tehničku opremljenost za obadvije 

destinacije). Stoga će se natječaj ponoviti. Postojeće licence vrijede do veljače 2018. godine. 

- Komunalcu su dostavljeni planovi vezani uz otpad te vodovod i kanalizaciju. 

- Napravljen je Proračun s obrazloženjem kapitalnih projekata. 

- Odgovor od Ministarstva prometa, vezano za obrazloženje ŽUC-a koje se odnosi na 

razvrstavanje ceste za Razloge, još nije došao, radi se na prikupljanju informacija. 

- Izrada Odluke o proglašenju površina izvan lovišta na području Grada Delnica, vezano za lisice. 

Moramo izraditi odluku s kartografskim prikazom koji ide na znanje Gradskom vijeću, što je 

preduvjet za izradu Programa zaštite divljači.  

- Gradonačelnik napominje da svjetlosna signalizacija na zgradi Gradske uprave ne svijetli i treba 

ju žurno popraviti.  

- Gradonačelnik traži od djelatnika JUO da provjere informaciju da se poduzeće „Sherif Group“ 

širi, što je dobro jer radi i treba mu manipulativni prostor, ali se iskazuje sumnja na čijem 

prostoru se širi.  

- Gradonačelnik pita čiji je prostor ispred bivšeg Komiteta gdje će se u bivše garaže ulaziti s 

motorkom jer su izrasla velika stabla što je sramota za grad, za Komitet i sve bivše vlasnike da 

nemaju bar toliko obzira da stabla posijeku. To je sramotno. Neovisno o vlasništvu, ako treba, 

izdajte nalog Risnjaku da posječe ta stabla jer je to sramota, a nikakva se šteta neće desiti jer se 

ne radi o drvnom blagu. Tko je vlasnik zgrade? Gordana Piskač navodi da je vlasnik zgrade RH 

kojoj smo poslali obavijest da moraju održavati zgradu i okoliš zgrade. Ništa po tome nisu 

učinili. Gradonačelnik je zatražio da se, sukladno našoj Odluci o komunalnom redu, posiječe 

neprimjereno grmlje i stabla ispred garaža i da se sve pošalje na RH zajedno s fotografijom i 

računom. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Radna vremena ugostiteljskih objekata. 

- Danas završava Savjetovanje sa zainteresiranom javnošću za novu Odluku o ugostiteljskoj 

djelatnosti. Odluka će se uputiti na usvajanje Gradskom vijeću. 



- Priprema dokumentacije za javni poziv za stručno osposobljavanje. 

- Jučer je, vezano uz javne radove, hitno održan sastanak u Regionalnom uredu Zavoda za 

zapošljavanje Rijeka vezano uz nove mjere te će se po tome složiti program, jer do polovice 

prosinca treba sklopiti ugovor. 

- Izdavanje rješenja o plaćanju naknade za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Objavljen je javni natječaj za ravnateljicu knjižnice – priprema dokumentacije. 

- Za sutra je zakazana obuka vijećnika, službenika i ostalih zainteresiranih. 

- Reagiranje na netočnu informaciju u Novom listu. 

- Pripremljen je materijal za Gradsko vijeće za preostale neimenovane odbore. 

- Ovaj tjedan trebale su biti završene stipendije. Dana 7. 11. su poslani dopisi gdje smo tražili  

dodatnu dokumentaciju, do danas još se nisu vratile sve povratnice. Nama pošta iz Delnica u 

Delnice putuje više od deset dana što je strašno. Gordana Piskač – duže putuje pošta iz Delnica 

u Delnice nego iz Delnica u Zagreb. Mislim da u Delnicama pošta ide jednom tjedno. Ne 

možemo davati rokove jer ljudi prekasno dobiju poštu. GradonačelnikIstiče problem Stipendije 

– poslala sam obavijest 7.11. za dodatnu dokumentaciju, do danas još nisam dobila sve 

povratnice. Problem u pošti, vremenski previše za poštu na području Delnica. 

- Za 21. 11. je zakazan sastanak za izdavaštvo. 

- Plakati su izrađeni, dogovorena voditeljica, razglas, obavijesti medijima su poslani a sve vezano 

uz koncert u nedjelju (heligonke).  

- Tekstualni opisi staza i atrakcija vezano uz web stranicu ,,Delnice bike and hike'' 

- Rebalans Proračuna i opisi za projekciju. 

- Radilo se na godišnjoj analizi stanja sustava civilne zaštite. 

- Dan je odgovor zahtjev za otkup zemljišta. 

- Osposobljenje stožera civilne zaštite je održano. 

- Obavijest o održavanju sjednice Gradskog vijeća je poslana. 

- Pripremljen natječaj za prodaju zemljišta. 

- Sudjelovanje na Povjerenstvu za dodjelu sredstava iz sredstava pok. J. Majnarich. 

- Istraživanje načina osnivanja podružnice Dječjeg vrtića „Hlojkica“. 

- Redovne aktivnosti Pisarnice i ureda tajnice. 

 

 

Dovršeno u 9,00 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. ing. 

 

 

 

 

 

 

 

 


